
 

 

Medlemsmöte 2-2021 
 

 
Minnesanteckningar vid PRO Veberöds medlemsmöte i Träffpunkten 2021-10-20                                      

        
Kaffe Kaffe och kaka serverades. Tack till Britt Persson, Pia Borgström och 

Monica Lilja som bakat. 

 

Underhållning   Gunilla och Thomas Poppe berättade om Nils Poppes liv. 

  

Mötets öppnande Möte öppnades. 

 

Kallelse Kallelse har skett i behörig ordning. 

 

Nya medlemmar     Namnen på 16 nya medlemmar lästes upp och de hälsades välkomna.  

  

Skrivelser Inga skrivelser, rapporter eller motioner har inkommit. 

 

LPR, KPR Inget att rapportera. 

 

Cirklar Cirklarna är igång. 

 Bowling kan spelas i Staffanstorp måndagar och torsdagar efter 12.00 

 De bjuder på två gratis provserier. 

  

Resor Julresan till Wapnö är det 12 deltagare anmälda. 

 Thells bussars reseträff 5 eller 11 februari är en Spa resa till Polen. 

Kostar 2900 kr och alla välkomna att följa med. I nuläget är det 5 

resenärer anmälda från Veberöd.  

  

Fester  Närmast ligger Grisfesten som är flyttad till Tornastugan. 

  Alla fester framöver kommer att äga rum på annan lokal än 

Träffpunkten p.g.a. kommunens nolltolerans ang. alkoholservering. 

  

Boule Boulespel rullar på utomhus. Banorna behöver göra i ordning efter att 

kommun lagt på ett tjockt lager singel.  

 

PRO-Café PRO café på Veberöd Fritid 25 oktober kl. 14.00. Det bjuds på kaffe 

och hembakat till självkostnadspris. 

 

Övriga frågor Irene Danielsson tackade för korten på födelsedagen. 

 De som vill köpa PRO:s almanacka beställer hos Ingvar Cederström. 

 Kostar 60 kr. 

 Prova på Actic grattis i en vecka. 

 Information om Prima Liv så vi kan få fler motionärer. 

 

Prima Liv Dragning i Prima Liv 

 

Lotteridragning  Dragning av stora lotteriet. Många fina priser som Britt Persson och 

Lilian Wirén hade ordnat. 

  

 



 

Nästa möte Nästa medlemsmöte är 24 november. Budgetmöte. Då berättar  

 Bengt-Åke Bengtsson om jultraditioner och sjunger. 

  

Avslutning Mötet avslutades och ordförande tackade deltagarna för visat intresse. 

 

Närvarande 76 medlemmar var närvarande vid mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Vid pennan     

 Monica Lilja      


